

中國香港乒乓總會
遴選上訴委員會
目的職權範圍程序及運作
(更新於2024年11月)

目的

成立遴選上訴委員會的目的，是處理有關遴選中國香港乒乓球代表隊，代表中國香港參與國際性比賽或訓練營等決定作出之上訴申請，確保中國香港乒乓總會代表隊的遴選機制及運作符合公平及公正的原則。

上訴人資格

上訴人必須為符合中國香港乒乓總會代表隊遴選準則之運動員或18歲以下運動員之監護人。

職權範圍程序及運作

1. 運動員或18歲以下運動員之監護人若對遴選結果有異議，可向遴選上訴委員會提出上訴。
2. 上訴必須在遴選結果宣布後48小時之內，以書面形式向遴選上訴委員會提出，上訴委員會不接受匿名或沒有提供聯絡方法的上訴。
3. 上訴人於上訴書必須列明上訴原因及理據，指出遴選委員會作出的遴選結果如何出錯，包括作出不合理或不公平的考慮而得出錯誤之遴選結果。
4. 上訴人呈交上訴書時須同時繳交港幣1,500的上訴費用。上訴成功者可獲發還上訴費用。

職權範圍

5. 遴選上訴委員會必須確保其獨立性，其委員不得與涉及與上訴事項存有直接或間接之個人利益關係，以確保其公正性、客觀性和獨立性。

6. 遴選上訴委員會之委員必須遵守保密原則，保護上訴過程中涉及的機密及私隱資料。
7. 遴選上訴委員會之委員必須仔細審查上訴方提出的上訴理據資料和證據，並應用適用的規例和政策，以作出正確和公正的決定。
8. 遴選上訴委員會應迅速處理上訴申請，並必須在接獲上訴申請書後7個工作天內召開會議，並於會議後5個工作天內書面回覆上訴人。
9. 在審理上訴過程中，遴選上訴委員會委員可能需要與所有有關各方進行溝通，以獲得對上訴事件全面的了解。
10. 遴選上訴委員會的裁決為最終決定。

遴選上訴委員會委員

以下人士已被委任為遴選上訴委員會的成員：

	姓名	在乒總的職位
1	主席: 袁國華先生	義務法律顧問及執委
2	委員: 郭嘯南先生	義務司庫及執委
3	委員: 伍澤連先生	執委

中國香港乒乓總會秘書處 謹啓

2024年11月

在術語存在歧義的情況下，請參考英文版本的相關文件為準。

Hong Kong, China Table Tennis Association
Selection Appeal Committee
Objectives Duties Power Procedure And Operation
(Updated as of November 2024)

Objective

The Selection Appeal Committee is established to handle appeal applications regarding the selection of the Hong Kong, China Table Tennis Team to represent Hong Kong, China in international competitions or for participating in training camps, in order to ensure that the selection mechanism and operations of the Hong Kong, China Table Tennis Association's representative team shall comply with principles of fairness and justice.

Eligibility of Appellants

Appellants must be athletes who meet the selection criteria of the Hong Kong, China Table Tennis Association or are guardians of such athletes under the age of 18.

Duties Power Appeal Procedure and Operation

1. Athletes or guardians of athletes under 18 who have objections to the selection results may submit an appeal to the Selection Appeal Committee.
2. Appeals must be submitted in writing to the Selection Appeal Committee within 48 hours of the announcement of the selection results. The Selection Appeal Committee will not accept anonymous appeals or appeals without contact information.
3. Appellants must clearly state the reasons and grounds for the appeal in the appeal document, indicating how the Selection Appeal Committee's decision was erroneous, including any unreasonable or unfair considerations that led to any incorrect selection results.
4. Appellants must pay an appeal fee of HKD 1,500 when submitting the appeal document. If the appeal is allowed, the appeal fee will be refunded.
5. The Selection Appeal Committee shall maintain its impartiality, objectivity, and independence and members thereof must not have any direct or indirect personal interests in the matters relating to the appeal.

6. Members of the Selection Appeal Committee shall comply with principles of confidentiality, protecting information of confidentiality and privacy involved in the appeal process.
7. Members of the Selection Appeal Committee shall carefully consider the arguments and evidence presented by the appellant, applying applicable regulations and policies to make accurate and fair decisions.
8. The Selection Appeal Committee should deal with appeal applications promptly, and shall convene a meeting within 7 working days upon receiving the appeal application and shall provide a written reply to the appellant within 5 working days after the meeting.
9. During the appeal process, members of the Selection Appeal Committee may need to communicate with all relevant parties in order to obtain a full understanding of the appeal case.
10. The decision of the Selection Appeal Committee is final.

Members of the Selection Appeal Committee

The following persons have been appointed as members of the Selection Appeal Committee:

	Name	Position in HKTTA
1.	Chairperson: Mr. Bernard YUEN	Hon. Legal Advisor and EC Member
2.	Member: Mr. Dave KWOK	Hon. Treasurer and EC Member
3.	Member: Mr. Patrick NG	EC Member

Secretariat
Hong Kong, China Table Tennis Association
November 2024

All terms and conditions should refer to the relevant documents in the English version in case of any conflicts or ambiguity.